



Date: 30/08/2026

التاريخ: 2026/08/30

Disclosure of Material Information – Completion of the Establishment of U.S. Subsidiaries

إفصاح عن معلومات جوهرية - إتمام تأسيس الشركات التابعة في الولايات المتحدة

Al Jazeera Steel Products Co. SAOG ("the Company") would like to inform the Muscat Stock Exchange, its shareholders, and the investing public that, further to its previous disclosure on 15 February 2026 regarding the Board of Directors' approval to establish two wholly owned subsidiaries in the United States of America, the incorporation and legal establishment of both entities have now been successfully completed as follows:

تود شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع. ("الشركة") إبلاغ بورصة مسقط ومساهميها وعموم المستثمرين بأنه، استكمالاً لإفصاحها السابق بتاريخ 15 فبراير 2026 بشأن موافقة مجلس الإدارة على تأسيس شركتين تابعتين مملوكتين بالكامل في الولايات المتحدة الأمريكية، فقد تم الآن إتمام إجراءات التأسيس القانوني للكيانين بنجاح على النحو التالي:

1. U.S. Holding Company - Jazz Steel Holding Inc.: Incorporated as a Corporation in the United States, with registration number 806759338, wholly owned by Al Jazeera Steel Products Co. SAOG, with an initial capital of USD 2 million.
2. U.S. Operating Company - Jazz Steel Products LLC: Incorporated as a Limited Liability Company (LLC) in the United States, with registration number 806760605, wholly owned by the U.S. Holding Company - Jazz Steel Holding Inc., with a capital of USD 1.5 million.

1. الشركة القابضة الأمريكية - جاز ستيل هولدينغ أي إن سي: تأسست كشركة مساهمة عامة في الولايات المتحدة، برقم تسجيل 806759338، وهي مملوكة بالكامل لشركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع.، برأس مال مبدئي وقدره 2 مليون دولار أمريكي.

2. الشركة التشغيلية الأمريكية - جاز ستيل برودكتس د.م.م.: شركة ذات مسؤولية محدودة تأسست في الولايات المتحدة، برقم تسجيل 806760605 وهي مملوكة بالكامل للشركة القابضة الأمريكية - جاز ستيل هولدينغ أي إن سي، برأس مال قدره 1.5 مليون دولار أمريكي.

The establishment of these entities is intended to support and facilitate the Company's international operations and ongoing business activities in the United States.

يهدف إنشاء هذه الكيانات إلى دعم وتسهيل عمليات الشركة الدولية وأنشطتها التجارية الجارية في الولايات المتحدة.

Authorized Signatory



المفوض بالتوقيع